
Dz-07.0021.10.2020 

Uchwała nr XXIV/256/2020 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

z dnia 17 listopada 2020 roku 

 

w sprawie przedłużenia prawa użytkowania na okres 20 lat działek nr 212/1, nr 219/1 

i 208/4 obręb 51 Krowodrza położonych przy ul. Korzeniaka 18 (pismo znak: GS-02. 

6845.6.2020.ŻS z dnia 28.10.2020 r.) 

Na podstawie § 3 pkt 4 lit. k oraz § 3 pkt 3 lit. k uchwały Nr XCIX/1501/14 Rady Miasta Krakowa 

z dnia 12 marca 2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy VII Zwierzyniec 

w Krakowie (t. j. Dz. Urz. Woj. Mał. z 2019 r. poz. 5469) Rada Dzielnicy VII Zwierzyniec uchwala, 

co następuje: 

 

§ 1. 

Opiniuje się pozytywnie zamiar przedłużenia prawa użytkowania na okres 20 lat, 

będącego w dyspozycji Zakonu ,,Instytut Córek Maryi Sióstr Szkół Pobożnych” (Siostry 

Pijarki), ustanowionego na nieruchomości składającej się z działek nr 212/1, nr 219/1 i 208/4 

obręb 51 Krowodrza, zlokalizowanej przy ul. Korzeniaka 18, zabudowanej budynkiem 

Publicznej Szkoły Podstawowej Sióstr Pijarek im. św. Józefa Kalasancjusza, 

z przeznaczaniem na dalsze prowadzanie działalności oświatowej.  

 

§ 2. 

Wnioskuje się wprowadzanie do umowy zapisów umożliwiających realizację zadań 

finansowanych ze środków będących w dyspozycji Dzielnicy na terenie nieruchomości, 

o której mowa w §1. 

 

§ 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący 

Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

 

  Szczęsny Filipiak 

 

 

 

Uzasadnienie:  

Szkoła ma charakter publiczny i jest dostępna dla wszystkich uczniów. W przekonaniu Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec, społeczność lokalna pozytywnie ocenia prowadzoną działalność 

oświatową, a okoliczni mieszkańcy chcą kontynuacji misji obecnego operatora. Placówka jest 

chwalona za wysoki poziom nauczania oraz przyjazną atmosferę.   

Dopuszczenie finansowania remontów i inwestycji ze środków Dzielnicy na terenie szkoły 

umożliwiłoby pełne wykorzystanie potencjału budynku dla społeczności lokalnej. Obiekt odgrywa 

ważną rolę jako miejsce spotkań okolicznych mieszkańców. Jest to jedyny gminny budynek 

w promieniu wielu kilometrów. Zmiana przyczyniłaby się także do polepszenia warunków, w których 

prowadzone są zajęcia dydaktyczne. 


